
Ullern menighetsråd - Referat fra menighetsrådsmøte  
 

Dato:           Torsdag 21. november 19:30 – 21 

Sted:  Ullern menighetshus  

Referent:  Kim Christie Østberg 

Møteleder:  Åshild Watne 

 

 

Til stede:  

Kirsten Myhre, Per-Erik Schönberg-Hansen, Åshild Watne, sokneprest Jorund Andersen, Paul 
Bjørdal, Daglig leder Kim Christie Østberg og Stig Asplin. 

 

Ungdomsarbeidere Rasmus Bell Andreassen og Carl Fredrick Rønneberg var til stede for sak 
52. 

 

Forfall:  

Antonett Worren, Kristian Kragøe Andresen, Lars Føyn, Joseph Solbakk Ampofo og Ingeborg 
Berge Vestøl 

 

Saker 

 

Åpning v/ Åshild Watne 

Vi deler noe positivt fra vårt møte med kirken. 

 

Sak 51/24 Godkjenning av referat fra MR møte 26. oktober 2024 

Saksordfører: Åshild Watne 

Vedtak: 

MR godkjenner referatet 

 



Sak 52/24 Ungdomskjeller 

Saksordfører: Jorund Andersen, Rasmus Bell Andreassen og Carl Frederik Rønneberg 

 

I løpet av sommeren har vi, Rasmus og Carl Fredrik, sammen med ungdommene i  

menigheten, gjennomført en omfattende oppussing av ungdomskjelleren. Målet har  

vært å skape et inspirerende og inkluderende miljø for ungdomsarbeidet, som kan bidra  

til økt engasjement og deltakelse. Vi tok initiativet uten å innhente formell tillatelse på  

forhånd, da vi ønsket å utnytte sommerferien og ungdommenes tilgjengelige tid. 

Formål med saken: 

• Presentasjon: Vi ønsker å presentere det arbeidet som er gjort og vise  

hvordan oppussingen har forbedret lokalet. 

• Begrunnelse: Forklare hvorfor vi valgte å handle som vi gjorde, og hvordan  

dette samsvarer med menighetens mål for ungdomsarbeidet. 

• Økonomisk støtte: Drøfte muligheten for at menighetsrådet kan bidra  

økonomisk til dekning av utgiftene vi har hatt i forbindelse med oppussingen. Vi har ikke  

forventninger om full dekning, men håper på en positiv dialog rundt dette. 

Økonomisk oversikt: 

Total kostnad for oppussingen: 43 087,06 kr 

Total sum: 15 650 (Finn.no) + 20 780,07 (butikker) + 5 140,95 (nettbutikker) = 41 571,02  

kr 

Merk: Det er oppgitt en totalsum på 43 087,06 kr i originalt regnskap. Differansen skyldes  

avrundinger og eventuelle manglende poster som bør gjennomgås for nøyaktighet. 

**Kvitteringer for alle kjøp er tatt vare på** 

Vurdering: 

Oppussingen har allerede vist positive effekter ved økt oppmøte og engasjement blant  

ungdommene. Vi erkjenner at vi burde ha innhentet tillatelse før vi startet prosjektet, og  

beklager eventuelle ulemper dette har medført. Vårt ønske er å styrke menighetens  

tilbud til ungdom, og vi håper menighetsrådet ser verdien i det arbeidet som er gjort. 



 

Diskusjon rundt hvordan oppussing av kjelleren ble gjennomført og håndtert.  

Rasmus Bell Andreassen og Carl Fredrik Rønneberg kom og presenterte visjon for 
ungdomsarbeid. De begynte med å beklage for måten prosessen ble satt i gang og 
gjennomført.  De forklarte at de vil lage et sted som var lunere og mere koselig for 
ungdommer å være i. Kjelleren pr dags dato er mere åpent og tilgjengelig for ungdommer 
og skaper et trygghet og åpner for gode samtaler. De vil tilby et sted som kan utvikle en 
slik tilhørighet som de selv har til ungdommer.  

De ønsker å bygge ungdomsarbeid videre og det inkluderer utvikling av kveldsmessen 
slik at det er mere tilpasset ungdommene.  

Det var diskusjon rundt planlagt aktiviteter og hvordan kan vi gjøre menigheten til en 
viktig del av lokale ungdommers liv. Det også ble diskutert hvordan menigheten kan 
skape et trygt felleskap der alle er velkomne.  

De har søkt økonomisk støtte 5 forskjellige steder. De har søkt støtte til både oppussing, 
aktiviteter og foredrag/konserter.  

Vedtak: 

Menighetsrådet takker Rasmus og Carl Fredrik for en ærlig og god samtale, for stort 
engasjement og deres arbeid blant ungdom i menigheten.  

Menighetsrådet ber daglig leder gå igjennom regnskap og bilag knyttet til oppussing av 
kjelleren. Menighetsrådet dekker dokumenterte utgifter, under forutsetning av at beløpet 
betales tilbake dersom Aktivum får tilslag på eksterne søknader om støtte.  

Sak 53/24 Regulerte drifts- og investeringsbudsjettene og budsjett 2024 

Saksordfører: Kim Christie Østberg 

§8 til §11 i Forskrift om økonomiforvaltningen i sokn i Den norske Kirke 

https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2020-12-08-2646. 

§11 sier at «Soknets organer er ansvarlig for at det foretas endringer i årsbudsjettet når dette 

må antas påkrevd.» 

Alle MR-vedtak om finansieringer i løpet av året er budsjettreguleringer, og må dermed tas 

inn i regulert budsjett.  

Budsjett 2025 er under utarbeidelse og må vedtas før 31.1.25.  Vi satser på å se på den i 

desember møtet. 

Hovedpunktene må skrives ned i noen korte setninger for å gjøre det enklere for å forstå.  

En handlingsplan for budsjett 

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Flovdata.no%2Fdokument%2FSF%2Fforskrift%2F2020-12-08-2646&data=05%7C01%7Cko929%40kirken.no%7C7e95816f484240f14ebd08dbd5f26545%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638339009280517327%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=zmWny5Cv5oXaHFoRW7WUOq5e0DL%2FMa1NrggRJgKtuJc%3D&reserved=0


 

Vedtak: 

MR tar budsjettet til etterretning og godkjenner regulert drifts- og investeringsbudsjettene 

2024. 

 

Sak 54/24 Møteplan vårsemesteret 2025 

Saksordfører: Kim Christie Østberg 

Her er møteplan oversikt for vår semesteret. Innkallinger blir tilsendt pr e-post. 

AU MR 
14. jan  23. jan 
11. feb 27. feb 
11. mars 20. mars 
8. april 24. april 
13. mai 22. mai 
10.jun 19. juni 

 

Hvis dere har saker som skal diskuteres på MR møter er det viktig at de behandles i 
gjeldende AU møte først. Det må dere sende en saksbeskrivelse til Kim Østberg 
(ko929@kirken.no) minst 2 dager før planlagt AU møte, slik at AU har tid til å se gjennom 
papirene før selve AU-møtet.  

Sakspapirene til MR sendes ut 1 uke før MR møtet. 

Vedtak: 

MR godkjenner møteplan for vårsemesteret  

 

Sak 55/24 Oppdatering fra AU og stab 

Saksordfører: Jorund Andersen 

• Kapellan stilling. Petter Haug begynner i januar 2025. Han har jobbet som vikar i 
Ris menighet. 

• Vi går inn mot julen. Vi har stor oppslukning til barnehagevandring. Mange 
førjulskonserter, Lysvåken og adventsmarkering. 

• Elisabeth Frafjord Torp – medighetspedagog for ungdom - giftet seg oktober 13. i 
Ullern kirke.  MR vil gå sammen med staben og gi en gave til brudeparet. 

•  



Sak 56/24 Ekstra gravferdsdager jan -mars 2025 

Saksordfører: Kim Christie Østberg og Jorund Andersen 

Bakgrunn: 
GPE skal utføre arbeid på taket på nye kapell på Vestre gravlund våren 2025. 
Kapellet vil være stengt i anleggsperioden, ca 3 mnd. 
Det vil være behov for alternative lokaler i denne perioden. 

- Ullern: Her kan kirken brukes på allerede oppsatte tidspunkt 2 dager pr uke + én 
dag i tillegg pr uke – kapellet kun unntaksvis 

Det er veldig fint at vi bruker kun kirken til gravferd og at det funker for både store og små 
seremonier.  

Vedtak: 

Menighetsrådet tar dette til etterretning og godkjenne bruk av kirken for en ekstra 
gravferdsdag (fredager) i uken, i perioden januar til mars 2025. Dersom det skulle være 
behov for flere gravferdsdager kan menighetsrådet ta fortløpende avgjørelser på det. 

 

Eventuelt: 

• Påminnelse om givertjeneste Aksjonskveld tirsdag 26.11.24 

Flyer må utvikles. 

 Aksjonen utsettes til februar.  

• Staben ønske en stabstur etter at ny kapellan har startet. Stig Asplin tilbyr hytta 
hans. 

 

Neste MR møte er 12. desember kl.19.00. Det blir julemiddag i peisestuen kl.20.00 
etter eventuelle saker behandles.  Gi beskjed til Kim Christie Østberg om allergier eller 
om du IKKE kommer i god tid slik at det er bestilt mat til riktig antall mennesker. 

Hvis du har en sak du vil at MR skal behandles må du sende sakspapirene inn til AU (Kim 
Østberg) minst 2 uker før. 

 

Kristian Kragøe Andresen, leder (sign) 

 

 



 


